
Protokoll
Styrelsemöte SMC-Kronoberg. 2012-06-12.

Närvarande:  Björn, Dennis, Roland, Jarkko, Tommy, Hasse, och 
Gunilla

§ 1. Mötets öppnande: Björn Öppnade mötet och hälsade alla 
välkomna.

§ 2. Val av mötessekreterare samt justerare:  Sekreterare: 
Gunilla Helge, Justerare: Tommy Johansson och Roland Magnil.

§ 3. Godkännande av dagordning.: Godkänd

§ 4. Föregående mötesprotokoll: Lästes igenom och godkändes.

§ 5. Framskjutna ärenden: 50 års jubileum. Rutiner: Björn och 
Tommy kollar över rutinerna vi har nu och att de följs. Kolla så att saker 
och ting blir gjorda. Vilka program ska vi använda till tex Kronobajken. 

§ 6. Rapporter:
• Ordförande: Inget
• Kassör:  Darkwoods var nöjda med sitt resultat.
• Länsinformatör: Inget
• Väg & Fikaguide ansv: Inget
• Valberedning: Inget
• Övrigt: Inget

§ 7. Skrivelser: Grejor från NTF

§ 8. Hemsida: Bilderna från Kronobergsrundan är utlagda. Jarkko ska 
flytta bilder från Hemsidan till Galleriet.

§ 9. Ordförandemöte för länets klubbar:  Vi ska ha 2 möte per år 
för klubbarna. Första mötet blir söndagen den 28 Oktober kl 14-ca17.

§ 10. Räppe: 13/6  Pelle Dennis, Tommy. 20/6 Tommy, Jarkko. 27/6 
Majvor, Roland. 4/7 Björn, Roland. 11/7 Pelle, Majvor. 18/7 Tommy, Björn, 
Tommy.  25/7 Jarkko, Tommy. 1/8 Roland, Björ. 8/8 Pelle, Majvor



§ 11. Kronobergsrundan Rapport och synpunkter:  Skriva in i 
Kronobajken att man måste säga till i starten om man inte äter fläskkött. 
Det var lite långt mellan starten och fikat. Rundan var ca 15 mil och ca 120 
pers körde. Det bjöds på Grillad fläskkotlett och potatissallad i Darkwoods 
klubbstuga.

§ 12. Samarbete region Sydost möte i Räppe.: Björn fixar en 
agenda för dagen. Tommy skickar ut en ny Kallelse. Förslag på nästa möte 
den 2 september innan de åker hem från årsmötet. 

§ 13. Kronobajken: Tommy skriver om Kronobergsrundan och fixar 
bilder. Tommy skriver om Se Oss på citygross. Majvor skriver lite om 
tjejdagen i Skåne. Instruktörerna skriver lite om sina funktionärsturer. 

§ 14. Ekonomiska beslut: Pelle fixar en grill till 1/7. Tommy ska kolla 
runt och eventuellt byta bank eftersom Swedbank tar betalt när man ska 
sätt in pengar.
Gunilla köper läsk till kansliet. 

§ 15. Övrigt: Nästa möte 7/8 18.00, Björn mejlar ut om det och bjuder in 
Valberedningen. Björn tar tag i NTF. Ev. Moppekurs i Räppe.  

§ 16. Mötets avslutande: Björn tackade för visat intresse och 
avslutade mötet.

Tommy Johansson Roland Magnil


